



الخليج للملاحة القابضة (ش.م.ع)
Gulf Navigation Holding PJSC

Ref.: GNHGroup/2018/DFM/0188
Date: 11/12/2018

To: HE Hassan Al Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President
Chief Operations Officer (COO)
Head of Operation Division
Dubai Financial Market-Disclosure Dep.
UAE- Dubai

سعادة حسن عبد الرحمن السركال الموقر
نائب الرئيس التنفيذي
الرئيس التنفيذي للعمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي - قسم الإفصاح
دبي الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Notification from the company

الموضوع: تنويه من الشركة

Reference to the above subject, to ensure compliance with the principle of disclosure and transparency, we would like to inform you the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، والتزاماً بمبدأ الإفصاح والشفافية نود أن نحيط سيادتكم علماً بما يلي:

- Gulf Navigation Holding PJSC ("the Company") confirmed the press release issued on 10 December 2018 by Goldilocks Investment Company Limited ("Goldilocks Fund") regarding the acquisition of 13.64% of the company's capital by the Goldilocks Fund.

▪ تؤكد شركة الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع ("الشركة") على الخبر الصادر عن جولديلوكس انفيستمنت كومباني ليمتد ("صندوق جولديلوكس") بتاريخ 10 ديسمبر 2018 بخصوص استحواذ صندوق جولديلوكس على حصة قدرها 13.64% من رأس مال الشركة.

Goldilocks Fund also has the full rights as the principal shareholder of 4.68% of the Company's share capital registered under the name of Mashreq Securities. The Goldilocks Fund is the principal beneficiary of a total of 18.32% of the Company's capital as on 10 December 2018.

كما يتمتع صندوق جولديلوكس بكامل حقوق المنتفع الرئيسي من أسهم نسبتها 4.68% من رأس مال الشركة مسجلة باسم المشرق للأوراق المالية. وبهذا يكون صندوق جولديلوكس المنتفع الرئيسي من إجمالي قدره 18.32% من رأس مال الشركة كما في تاريخ 10 ديسمبر 2018.

- The Company also confirmed that the shareholding of Tabarak Investment Group ("the Group") as on 10 December 2018 equals 1.22% of the Company's share capital. The Group also has the full rights as the principal shareholder of 18.2% of the company's share capital registered under the name of Ajman Bank.

كما تؤكد الشركة على أن حصة مجموعة تبارك للاستثمار ("المجموعة") كما في 10 ديسمبر 2018 تساوي 1.22% من رأس مال الشركة. هذا وتتمتع المجموعة بكامل حقوق المنتفع الرئيسي من أسهم نسبتها 18.2% من رأس مال الشركة مسجلة باسم مصرف عجمان .

Your sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،


Khamis Juma Khamis Buamim
Board Member, Managing Director & Group CEO
Dubai - U.A.E.



YEAR OF
ZAYED